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Møtet startet kl. 18:00 og ble avsluttet kl. 19:30. 

Møtet ble gjennomført som et hybridmøte på Thon Hotell Nordlys i Bodø og digitalt (på Teams). 

Til stede på møtet var:

Navn Organisasjon Stemmerett?

Jens Egil Pedersen NJFF Nordland Deltok fysisk -

Ylva Edvardsen-Kvam NJFF Nordland Deltok fysisk Ja

Åge Mohus Nordland Orienteringskrets Deltok fysisk Ja

Willy Vestå DNT / Vesterålen Turlag Deltok fysisk Ja

Berit Irgens DNT/ Bodø og Omegns Turistforening Deltok fysisk -

Jan Wasmuth BirdLife Nordland Deltok fysisk Ja

Fritjof Harald Strøm Salten og Helgeland krets av NSF Deltok fysisk Ja

Gisle Sæterhaug FNF Nordland Deltok fysisk -

Tone Dorthea Bentzen Salten Naturlag Deltok fysisk Ja

Dag Johansen Naturvernforbundet i Nordland Deltok digitalt Ja

Kaja Langvik Hansen Naturvernforbundet i Nordland Deltok digitalt -

Sigfús Kristmannsson DNT / Lofoten Turlag Deltok digitalt -

Svenn-Arne Gundersen DNT / Lofoten Turlag Deltok digitalt -

SAKSLISTE

Sak 1. Åpning v/styreleder

Styreleder Jens Egil Pedersen introduserte seg selv og FNF Nordland og åpnet med det årsmøtet.
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Sak 2. Konstituering.

Vedtak:

a) Jens Egil Pedersen ble valgt til å være møtedirigent.

b) Gisle Sæterhaug ble valgt som referent.

c) Åge Mohus og Fritjof Harald Strøm ble valgt til å signere protokollen.

Sak 3. Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak: Innkallingen og sakslista godkjennes.

Sak 4. Årsmelding og aktivitetskalender for 2022

Styremedlem og representanten fra Vesterålen Turlag fortalte at nå begynner det å normalisere seg, 
men at året likevel har vært preget av å være inne i en «post-Covid-periode». Det er mange fordeler 
med digitale møteformer, men at det er viktig å møtes fysisk i det langstrakte fylket vårt for å møte 
tilsluttede organisasjoner og høre hva de er engasjert i. Styret legger derfor opp til tre fysiske møter;
ett styremøte i forbindelse med årsmøtet, en ekskursjon vår/sommer og en ekskursjon om høsten
(jfr. årsplanen). Styret var på Sleneset og Vest-Lofoten og opplevde dette som nyttig og lærerikt. En 
fin måte å bli bedre kjent i fylket på.

Arbeidet med høringssaker er viktig i FNF og for styret. Koordinator lager sammendrag av 
høringssaker i forkant av behandling. Høringssaker er noe av det viktigste FNF gjør og vi gir ros til 
koordinator for det administrative arbeidet.

Setningen i første avsnitt på side 9 må endres fra: «Styret har hatt 6 digitale møter og to fysisk møter 
på Sleneset i Lurøy kommune og i Lofoten» til: «Styret har hatt seks digitale møter og tre fysiske 
møter (i Bodø i forbindelse i forbindelse med årsmøtet, på Sleneset i Lurøy kommune og i Lofoten)».

Vedtak: Årsmelding for 2022 godkjennes.

Sak 5. Regnskap og revisjon for 2022

Representanten fra Naturvernforbundet i Nordland ba om en redegjørelse for hvorfor
driftsinntektene for 2022 gikk ned fra året før (2021). Dette ble forklart med at det ble søkt om 
mindre driftstilskudd fra fylkeskommunen enn året før og budsjettert med økt bruk av egenkapitalen.
Det er en forventning både fra fylke og stat at FNF Nordland skal ikke ha større egenkapital enn 
nødvendig. En egenandel på ca. 300 000 anses å være tilstrekkelig.

Avslutningsvis ble revisors konklusjon lest opp for årsmøtet.

Vedtak: Regnskap og revisjon for 2022 godkjennes.

Sak 6. Årsplan for 2023
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Under behandlingen av årsplanen for inneværende år ble årsmøtet utfordret til å foreslå steder det 
vil være fornuftig å legge styrets ekskursjoner til (jf. årsplanen s. 3, kapittelet om Tillitsvalgte). Og 
hvor er det aktuelle problemstillinger og saker i fylket styret bør vurdere? Årsmøtet hadde følgende 
forslag:

Stikkelvika i Hattfjelldal kommune hvor det er gitt konsesjon til småkraftverk med regulering 
av Kjerringvatnet. Byggefristen går snart ut, men de kommer til å søke om utsatt høringsfrist.
Naturvernforbundet (fylkes- og lokallag) planlegger ei befaring sammen med Hemnes 
Turistforening. Saken har veldig mange sider ved seg som er relevant for FNF. Vi kan også 
lære mer om samiske kulturminner og så er det aktuelt i forbindelse med Fosen-saken. 
Et viktig område for reinbeitedistriktet som har mange påvirkninger fra før, i tillegg til at
fjellet Kjerringtinden er hellig.
Narvik (Ofoten). Om bygging av industriområder i inngrepsfri natur og oppfølging av 
revisjonen av Skjomenreguleringen.
Kvalnes-saken – hyttefelt i Bodø kommune, i konflikt med reinbeitedistriktet og landbruket. 
Fokus på hyttebygging i natur.
Sør-Helgeland og Toft-saken i Brønnøy kommune.
Flyplassakene (Rana/Narvik) kunne vært interessant å følge opp. At de følger regelverket og 
tar miljøansvar, blant annet deponering av myr og utslipp til Ranelva som er et nasjonalt 
laksevassdrag hvor staten har brukt mye penger på behandling og reetablering. Veldig mye å 
ta tak i.

Vedtak: Årsplan for 2023 godkjennes.

Sak 7. Styrets saker til årsmøtet.

Styret hadde ingen saker til årsmøtet.

Sak 8. Andre innkomne saker til årsmøtet

Det hadde ikke kommet inn forslag til andre saker innen fristen (4 uker før årsmøtet).

Sak 9: Valg

9.1. Valg av styre

Ylva Edvardsen-Kvam redegjorde for valgkomitéens arbeid og presenterte innstillingen for årsmøtet. 
Valgkomitéen har bestått av leder og 2. medlem. Styret har ikke lyktes med å oppnevne et tredje 
medlem som styret fikk fullmakt til på årsmøtet 2022. Koordinator har bistått valgkomitéen med å 
sende ut informasjon til tilsluttede organisasjoner.

Behandling:

Naturvernforbundet i Nordlands representant la frem et alternativt forslag til valg av styret. Det 
forelå derfor to forslag til vedtak: 
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1. Som innstillinga:

Jens Egil Pedersen NJFF Nordland Leder Velges for 1 år.
Fritjof Harald Strøm Salten og Helgeland krets av NSF Medlem Velges for 2 år.
Åge Mohus Nordland Orienteringskrets Medlem Ikke på valg.
Sigfús Kristmannsson DNT / Lofoten Turlag Medlem Velges for 2 år.
Jan Wasmuth BirdLife Nordland Medlem Ikke på valg.
Dag Johansen Naturvernforbundet Nordland Vara Velges for 1 år.
Berit Irgens DNT / Bodø og Omegns Turistforening Vara Velges for 1 år.
Janne Helen Lorentzsen Naturvernforbundet i Nordland Vara Velges for 1 år.

2. Forslag fra Naturvernforbundet i Nordlands representant:

Jens Egil Pedersen NJFF Nordland Leder Velges for 1 år.
Kaja Langvik-Hansen Naturvernforbundet i Nordland Medlem Velges for 2 år.
Åge Mohus Nordland Orienteringskrets Medlem Ikke på valg.
Sigfús Kristmannsson DNT / Lofoten Turlag Medlem Velges for 2 år.
Jan Wasmuth BirdLife Nordland Medlem Ikke på valg.
Fritjof Harald Strøm Salten og Helgeland krets av NSF Vara Velges for 1 år.
Berit Irgens DNT / Bodø og Omegns Turistforening Vara Velges for 1 år.
Janne Helen Lorentzsen Naturvernforbundet i Nordland Vara Velges for 1 år.

Votering:

Forslag 1. Valgkomitéens innstilling fikk 2 stemmer (fra BirdLife Nordland og NJFF Nordland).

Forslag 2. Forslag fra Naturvernforbundet i Nordland fikk 5 stemmer (Naturvernforbundet i 
Nordland, Nordland Orienteringskrets, Salten og Helgeland krets av NSF, Salten Naturlag og 
DNT/Vesterålen Turlag). Forslaget fikk flertall og ble dermed vedtatt.

Vedtak:

Jens Egil Pedersen NJFF Nordland Leder Velges for 1 år.
Kaja Langvik-Hansen Naturvernforbundet i Nordland Medlem Velges for 2 år.
Åge Mohus Nordland Orienteringskrets Medlem Ikke på valg.
Sigfús Kristmannsson DNT / Lofoten Turlag Medlem Velges for 2 år.
Jan Wasmuth BirdLife Nordland Medlem Ikke på valg.
Fritjof Harald Strøm Salten og Helgeland krets av NSF Vara Velges for 1 år.
Berit Irgens DNT / Bodø og Omegns Turistforening Vara Velges for 1 år.
Janne Helen Lorentzsen Naturvernforbundet i Nordland Vara Velges for 1 år.

9.2. Valg av revisor

Vedtak: Fauske Revisjon AS velges som revisor

9.3. Valg av valgkomité 

Vedtak: 
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Ylva Edvardsen (leder)

2. medlem Dag Johansen

3. medlem Willy Vestå

Protokollunderskrifter

Åge Mohus Fritjof Harald Strøm


